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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a Déli Körvasút sorsa?" 

 
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
A Déli Körvasútról feltett előző írásbeli kérdésemre (K/3970) azt válaszolta, hogy Budapest elesett
a Déli  Körvasútra eredetileg szánt uniós forrástól (Európai Hálózatfinanszírozási Eszköz,  CEF).
Mivel  a  Déli  Körvasút  teljes  egészében  Budapesten  belüli  beruházás  lenne,  válaszát  úgy
értelmezem, hogy a projekt nem fog megvalósulni a CEF forrásból. Ez több kérdést is felvet:
 

• Az uniós forrás elvesztése ellenére továbbra is a Kormány szándékában áll a Déli Körvasút
megvalósítása?

• Ha igen, mikor és milyen forrásból szeretnék megvalósítani?
• Harmadszor is benyújtják a környezetvédelmi engedélykérelmet? Ha igen, mikor?
• A Kormány nyitott arra, hogy Újbuda Önkormányzatával és az érintett civil és szakmai 

szervezetek bevonásával egyeztetés induljon a tervek módosítására?
 
Válaszában elgondolkodtatónak nevezte továbbá, hogy a Déli Körvasút engedélykérelmét kétszer is
rossz minőségben nyújtották be,  valamint  a  kormányhivatal  kétszer  is  jogellenesen adta  meg a
környezetvédelmi engedélyt. Miniszter Úr szerint "pontos és mélyreható vizsgálat szükséges annak
érdekében, hogy kiderüljön mi is vezetett a helyzet kialakulásához."
Mikor indul a vizsgálat és mikor lesz eredménye?
 
 
Nem  a  Déli  Körvasút  az  első  eset,  amikor  a  kormányhivatal  jogszabály-ellenesen  adott  ki
környezetvédelmi  engedélyt,  amit  később  a  bíróságnak  kellett  visszavonnia.  Ugyanez  történt  a
Fertő-tavi szállodaépítés és a balatonföldvári vitorláskikötő esetében is.



Nem gondolja, hogy hiba volt az önálló környezet-, és természetvédelmi hatóság megszüntetése és
kormányhivatalba integrálása?
 
 
Köszönöm válaszát!
 
 
 
Budapest, 2023. június 7.                                                                        Bakos Bernadett
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